
MOTIE VREEMD AAN DE ORDE VAN DE DAG

Van : PvdA en CDA
Onderwerp : Onderzoek kwaliteit asfaltering Leidsevaart Vogelenzang
Datum raad : 1 februari 2018

De raad der gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op donderdag, 1 februari 2018,

kennis genomen hebbend van de beantwoording dd. 25 augustus 2017 door het college van 
vragen ex artikel 40 van het Reglement van Orde van de fracties van PvdA en CDA over de 
kwaliteit van de asfaltering van de Leidsevaart in Vogelenzang, 

verwijzend naar de bespreking van die beantwoording in de commissie Grondgebied van 
oktober 2017, met als resultaat dat het college de geleverde kwaliteit – in tegenstelling tot 
PvdA en CDA alsmede de aanwonenden van de Leidsevaart Vogelenzang – beoordeelt als 
voldoende aan het beleidskader van rationeel wegbeheer,

verwijzend naar de beeldvormende avond van 11 januari  2018 waarop door en namens 
aanwonenden van de  Leidsevaart en de Bewonersvereniging,  voor de aanwezige 
raadsleden werd betoogd dat deze kwaliteitsnorm niet wordt behaald en welk betoog werd 
ondersteund door een diapresentatie,

van mening zijnde dat insprekers daarmee hun klacht overtuigend tot uiting hebben 
gebracht,

constaterend  dat er kennelijk sprake is van een aanmerkelijk verschil van inzicht over de 
geleverde kwaliteit tussen aanwonenden enerzijds en het college anderzijds en van mening 
zijnde dat dit verschil dermate is, dat het raadzaam is de kwaliteit van het wegdek te laten 
beoordelen door een deskundige derde,

verzoekt het college

• een extern deskundige het wegdek Leidsevaart Vogelenzang kwalitatief te laten 
beoordelen in relatie tot het beleidskader rationeel wegbeheer en daarover te 
rapporteren,

• deze rapportage te laten uitbrengen vóór het zomerreces 2018,
• de raad in verband met kaderbrief en begroting 2019 eveneens voor het zomerreces 

hierover te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag.
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